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GEMEENTE 

ZEVEN AR 
Raad j Besluitenlijst 

Van de openbare vergadering van de RAAD van de gemeente Zevenaar op 18 september 2019 in 
Dorpshuis De Spieker in Spijk 

Aanwezig 
Voorzitter: van Riswijk (burgemeester)
Griffier: de Boer raadsgriffier)
Leden: Lokaal belang: Boekhorst, Buil, Du Croix, van 

Essen, llhan, Ok, Putman, Riswick-Keultjes en 
Staring,-

van Dinther, Evers, Jansen, de Nooij,
Visser, Voetdijk-ten Have en Kleinherenbrink;

Jansen en Niebuur-Sluiter;
Teunissen en 

van derVelden;
EQ 
Sociaal Zevenaar: Meijer 
GroenLinks: Kagei 

Collegeleden: Elfrink, Koers-de Graaf, van Dellen, Winters 
Overige aanwezigen:
Afwezig met kennisgeving: Lap Albers (Lokaal Belang),- Pollmann 

en van der Schaft 

Opening 

De voorzitter opent de vergadering en deelt mede dat de zetel van Sociaal Zevenaar nog leeg is en dat 
deze wordt opgevuld zodra de commissie onderzoek geloofsbrieven de geloofsbrieven van de heer Meijer 
in orde heeft bevonden (agendapunt 

Installatie en beëdiging van de heer Meijer (Sociaal Zevenaar) als raadslid van de 
gemeente Zevenaar 

Op advies van de commissie onderzoek geloofsbrieven, waarin zitting hebben de raadsleden Kagei en 
Putman en Voetdijk-ten Have gaat de gemeenteraad unaniem akkoord met de toelating van de heer 
Meijer als lid van de gemeenteraad Zevenaar. ln handen van de voorzitter legt de heer Meijer de eed af.
De voorzitter overhandigt de heer Meijer een bos bloemen en de gemeenteraad feliciteert de heer Meijer 
met zijn benoeming als raadslid.

Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
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Vaststellen besluitenlijst van de vorige vergadering 

De raad besluit de besluitenlijst van de vergadering van 3juli 2019 ongewijzigd vast te stellen.

Raadsvoorstel ontslag griffier en benoeming interim-griffier 

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:

de overschrijding van het budget en de dekking daarvan;
het verbeteren van de bestuurscultuur;
het vertrek van de griffier,-
de dag van de Raad 
het feit dat de opdracht van de werkgeverscommissie niet alleen voor de interim-griffier geldt maar voor 

de gehele gemeenteraad;
het nog aanbrengen van wijzigingen in de opdrachtomschrijving door het presidium.

Werkgeverscommíssie 
De overschrijding voor 2019 zal ongeveer e 2.500,00 bedragen. Er is nog geen berekening voor 2020,
omdat de inhuurtermijn nog niet bekend is. De dekking Wordt nog uitgezocht en komt schriftelijk terug 
naar de raad.

De raad besluit bij acclamatie:
de heer EM. Geldorp met terugwerkende kracht per 1 september 2019 eervol ontslag te verlenen als 

raadsgriffier van de gemeente Zevenaar;
mevrouw (Will) van der Vlies met ingang van 23 september 2019 te benoemen als interim-

raadsgriffier van de gemeente Zevenaar voor 32 uren per week.
in te stemmen met de opdrachtbeschrijving voor de interim-griffier 

De voorzitter van de Werkgeverscommissie overhandigt mevrouw Van der Vlies (die op de tribune 
aanwezig is) een bos bloemen en de gemeenteraad feliciteert mevrouw Van der Vlies met haar 
benoeming als interim-raadsgriffier.

Raadsvoorstel benoeming raadslid Meijer (Sociaal Zevenaar) in de Vertrouwenscommissie 
en de Rekenkamercommissie 

De raad besluit de heer Meijer (Sociaal Zevenaar) bij acclamatie te benoemen tot lid van de 
Vertrouwenscommissie en de Rekenkamercommissie.

Raadsvoorstel ontslag mevrouw Brink (Lokaal Belang) als lid van de commissie Samenleving 
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De raad besluit met algemene stemmen mevrouw Brink (Lokaal Belang) met terugwerkende kracht 
per 27juni 2019 te ontslaan als lid van de raadscommissie Samenleving met dankzegging voor haar 
bijdrage voor en achter de schermen.

Raadsvoorstel Jaarstukken 2018 Gemeente Zevenaar 

Door de fractie van de VVD is een amendement ingediend Waarbij Wordt voorgesteld de zinssnede op 
pagina 98:"Voorgesteld Wordt om de resultaten van het onderzoek naar een lKC afte Wachten en op 
basis van de resultaten het ruimtelijk voort te zetten" te schrappen.

Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
de vertraging van dejaarstukken/accountantsverslag en het feit dat deze vertraging ondermijnend heeft 

gewerkt in de controlerende rol van de raad;
het college dient ervoor te zorgen dat de vertraging volgend jaar niet weer gebeurt;
het oppakken van de bevindingen in het accountantsverslag door het college;
de (structureel) negatieve resultaten sociaal domein (Jeugd/WMO) en het feit dat de tekorten in 

Zevenaar bovengemiddeld zijn, de resultaten van het BDO-rapport en het op de hoogte houden van de 
raad over procesverbeteringen op dit terrein;

de menselijke maat op het gebied van het sociaal domein en het op peil houden van de zorg voor 
mensen die dit nodig hebben;

het incidentele positieve resultaat ten aanzien van de grondexploitaties en het feit dat deze gebaseerd is 
op verwachtingen en er dus nog een klein risico is;

de leesbaarheid van de stukken,minder op detail rapporteren;
de verbetering van de bestuurscultuur en in het licht daarvan een goede samenwerking van de 

raadsfracties met college en organisatie met respect voor politieke verschillen,geen scorebord-politiek;
het weerstandsvermogen van 2,3 en de risicoparagraaf;
de beperking in het accountantsverslag wat de rechtmatigheid betreft (aanbesteding inhuur), geen 

beperking meer in accountantsverslag volgendjaar;
het onderzoek ll<C en in relatie daarmee het Vestersbos (amendement VVD) en de private initiatieven 

voor starterswoningen die hiervoor zijn;
het woningtekort in het algemeen, Wonen, werken en studeren voor iedereen in Zevenaar;
het inspiratiedocument centrum/citymarketing en het betrekken van alle betrokken partijen hierin;
monumenten (Huize Mathena, Juvenaat en Halsaf) en monumentendag;
de eerder aangenomen motie Vrijwilligersprijs 
afwikkeling Diafaan en het feit dat er nog facturen open stonden;
de structurele exploitatieruimte en daarbij de vraag of de lening van 10 miljoen welke in 2019 dient te 

Worden afgelost ook daadwerkelijk is afgelost.

De fractie van GroenLinks legt een stemverklaring af ten aanzien van het amendement van de VVD. Ze 
vinden het tijdstip waarop dit amendement is ingediend vreemd, maar de fractie steunt het idee wel en 
dus ook het amendement.

College 
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verschillende gemeenschappelijke regelingen onder vermelding van artikel WGR.
Starterslening (met mede~indiener het college wordt verzocht met een voorstel naar de raad te 

komen om de startersleningen weer in te voeren voor de gehele gemeente Zevenaar.
Verkeerssituatie Bern; het college wordt opgedragen om bij de uitwerking van nieuwe verkeers~

oplossingen in buurtschap De Bem als dwingende kaders uit te gaan van het uitgangspunt dat de 
buurtschappen niet onderling verbonden zullen worden en dat de verkeerssituatie ter plaatse 
verantwoord en veilig moet zijn, tenzij er zwaarwegende reden zijn om hiervan afte wijken en daarover 
met de raad eerst in discussie te gaan.

Ad 
Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
de aanleiding van het indienen van clit amendement 
het feit dat de inhoud van de motie reeds bekend is bij de gemeenschappelijke regelingen 

College 
College laat weten op dezelfde lijn als de gemeenteraad te zitten, maar dat het al teruggekoppeld is in de 
commissie en dat er ditjaar al een brief met deze strekking verstuurd is naar de gemeenschappelijke 
regelingen en dat het bij een aantal het gewenste effect opgeleverd heeft.

De fractie van de VVD laat weten dat het indienen van deze motie voortkomt uit het partnership met de 
VVD in de regio. De motie wordt door de fractie van de VVD ingetrokken.

Ad 
Gemeenteraad 
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:

het feit dat het voor starters moeilijk is om financiering te krijgen,-
de vorm, gemeenten moeten geen banken worden voor starters,-
het verkrijgen van inzichtelijkheid in de aantallen (over hoeveel mensen hebben we 

ook woningmarktonderzoek doen naar bestaande inwoners (secjeugd) en de aanbeveling daarbij dat dit 
onderzoek gesubsidieerd wordt.

College:
Het college beantwoordt de door de fracties gestelde vragen en opmerkingen. Vanuit de regio wordt nog 
onderzoek gedaan naar de woningbehoefte en het college komt nog terug naar de raad met de 
onderzoeksresultaten. Toen de duurzaamheidslening kwam, is de starterslening van 2017 opgeheven. Het 

college is bereid om een mogelijke herinvoering van de starterslening te onderzoeken.

Na een korte schorsing is de motie ter vergadering aangepast in die zin dat het college niet met een 
voorstel naar de raad komt, maar dat het college wordt gevraagd te onderzoeken ofde starterslening 
moet worden ingevoerd in de gemeente Zevenaar en daarbij de toegevoegde waarde te benoemen voor 

het einde van hetjaar. De motie wordt met algemene stemmen aanvaard.

Ad 
Gemeenteraad 
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De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
onveiligheid voor de kinderen;
betrouwbare overheid: handhaven van toezeggingen die gedaan zijn aan inwoners;
burgerparticipatie;
het stellen van kaders door de raad,I 
de vraag of de motie te vroeg komt het proces.

College:
Het college beantwoordt de door de fracties gestelde vragen en opmerkingen. Er is gestart met traject 
definitieve inrichting de Bern. Er zijn al tijdelijke maatregelen getroffen voor de verkeersveiligheid die in 
overleg met de bewoners gewijzigd moeten worden. Het wel of niet doortrekken naar een ander 
buurtschap is samen met de veiligheid het zwaarste kader, maar is nog niets over besloten. Als er een 
bestemmingsplanwijziging nodig is, zal dit gemeld worden in de commissie Ruimte waarbij dan ook 
aangegeven wordt wat de zwaarwegende argumenten zijn. Bij het doen van toezeggingen in het verleden 
was nog niet bekend dat de school zo zou gaan groeien. De ontwikkelingen ten aanzien van de 
school/schoolwoningen worden afgewacht. Als het zover is komt het college hierop terug, op vroegst 
is er in de zomer van 2020 uitsluitsel.

De fractie van de VVD is van mening dat het college in grondbeginsel moet proberen orn de 
buurtschappen niet door te trekken en als laatste redmiddel te gebruiken.
College laat weten dat veiligheid het zwaarste kader is, maar dat het college de buurtschappen in hun 
eigenheid wil bewaren en dat dit punt ook zwaar wordt meegenomen.

De VVD laat weten de motie aan te houden.

17. Sluiting 

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 22.27 uur.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raad van de gemeente Zevenaar,
gehouden op 9 oktober 2019.

De griffier De burgemeester 
van der Vlies van Riswjjk 
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